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KŁODZKO (inf. wł.). W coraz bardziej gorszym stanie są drewniane pawilony użytkowane
przez Szkołę Podstawową nr 6. I stawiają władze miejskie przed dylematem, czy warto jest
w nie zainwestować, czy znaleźć inne rozwiązanie.

-  Docelowo musimy zastanowić się nad tym, aby w przeciągu 2 - 3 lat rozwiązać problem. Tak
naprawdę, to te baraki nadają się do rozbiórki - przyznaje burmistrz Michał Piszko. - Owszem, była
koncepcja  wybudowania  sali  gimnastycznej  na  boisku  szkolnym.  Tyle  że  projekt  okazał  się
niefortunny,  bo  przewidywał  tę  salę  na  piętrze  budynku.  Zrezygnowaliśmy  z  tego.  A  dzisiaj
obserwujemy spadek liczby uczniów nie tylko w tej szkole...

W tej sytuacji władze Kłodzka dokonają dogłębnej analizy sytuacji lokalowej szkół prowadzonych
przez miasto i zastanowią się nad sposobem optymalnego wykorzystania ich bazy, szczególnie tej
lepszej technicznie. Nie jest wykluczone, że dojdzie do reorganizacji sieci szkół. Jeśli tak się stanie,
to wspomniane pawilony służące m.in. za sale gimnastyczne po prostu zostaną rozebrane.
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